

АВТОРЫ №3(235)/2022
МЕТЕЛЕНКОВ НИКОЛАЙ ФЕДОРОВИЧ

Д-р арх., проф., проф. Московского архитектурного института (государственный строительный университет), проф. НИУ «Московский государственный архитектурно-строительный университет» (государственный строительный университет), проф. Государственного архитектурно-строительного университета по землеустройству, Москва, Россия

Dr. of Architecture, Professor, Professor Moscow State (National Research) University of Civil Engineering, Professor Moscow Institute of Architecture State Academy, Professor Moscow Institute of Land Management, Moscow, Russia

КОНЕВА ЕКАТЕРИНА ВАЛЕРЬЕВНА

канд. арх., доц., проф. каф. Архитектуры Государственного университета по землеустройству, Москва, Россия

PtD in Architecture, Associate Professor, Professor of the Architecture Department, State University of Land Management, Moscow, Russia

КОНЬШЕВА ЕВГЕНИЯ ВЛАДИМИРОВНА

канд. арх., доц., проф. каф. Архитектуры и проектирования мастерской Тихонова», Волгоград, Россия

PhD in Art Studies, Associate Professor, Professor of the Architecture and History of Architecture and Urban Planning, Voronezh State Technical University, Voronezh, Russia

КРУГЛЫЙ СТОЛ – ВХУТЕМАС – 100 – THE ROUND TABLE DISCUSSION

АДАМОВ ОЛЕГ ИГОРЕВИЧ – модератор круглого стола
канд. арх., доц., доц. каф. «Архитектура» и «Градостроительство», НИУ «Московский Государственный архитектурно-строительный университет», Москва, Россия

OLEG ADAMOV - moderator
Associate Professor; Departments of Architecture and Urban Planning, Moscow State (National Research) University of Civil Engineering, Moscow, Russia

ВАСИЛЬЕВ НИКОЛАЙ КЮРЬЕВИЧ
канд. ист., доц., каф. «Архитектура», НИУ «Московский Государственный строительный университет», доц. каф. «Архитектура», Московский государственный академический художественный институт имени В.И. Сурикова, Москва, Россия

NIKOLAI VASSILIEV
PhD in Art, Associate Professor of the Department of Architecture, Moscow State (National Research) University of Civil Engineering, Associate Professor, Department of Architecture of Sunkhol' Moscow Academic Artistic Institute, Moscow, Russia

ГРИШИН АНТОН АЛЕКСАНДРОВИЧ
магистрант, Уфимский государственный нефтегазовый технический университет, Уфа, Башкортостан, Россия

ANTON GRISHIN
Master Course Student, Ufa State Oil Technical University, Ufa, Bashkortostan, Russia

ДАНИЛОВА ЭЛИНА ВИКТОРОВНА
канд. арх., доц., проф. каф. Градостроительства Академии строительства и архитектуры, Сахарский государственный технический университет, Самара, Россия

ELINA DANILOVA
PhD in Architecture, Associate Professor, Professor of the Department of Construction, Samara State Technical University, Samara, Russia

ИВАНОВА-ВЕЭН ЛАРИСА ИВАНОВНА
канд. арх., директор Музея Марки, Московский архитектурный институт (государственный архитектурно-художественный музей), Москва, Россия

LARISA IVANOVA-VEEN
PhD in Architecture, Director of the MARCH Museum, Moscow Institute of Architecture (State Academy), Moscow, Russia

КАПУСТИН ПЕТР ВЛАДИМИРОВИЧ
канд. арх., проф., зав. каф. Теории и практики архитектурного проектирования, Воронежский государственный технический университет, Воронеж, Россия

PtD in Architecture, Professor, Head of the Department of Theory and Practice of Architectural Designing, Voronezh State Technical University, Voronezh, Russia

КОНЬШЕВА ЕВГЕНИЯ ВЛАДИМИРОВНА

канд. арх., доц., доц., директор ООО «Архитектурно-реставрационная мастерская Тихонова», Волгоград, Россия

PhD in Art Studies, Associate Professor, Professor of the University, South Ural's State University, Chelyabinsk, Russia

КРАЙС БАРБАРА

д-р инж. наук., проф. Истории архитектуры и проектирования, Нюрнбергский университет прикладных наук, Нюрнберг, Германия

BARBARA KREIS
Dr. Ing., Professor for Architectural History and Design, University of Applied Sciences Nuremberg, Nuremberg, Germany

ЛАВРЕНТЬЕВ АЛЕКСАНДР НИКОЛАЕВИЧ

д-р ист., проф. каф. «Архитектура», НИУ «Московский Государственный строительный университет», доц. каф. «Архитектура и градостроительство», НИУ «Московский Государственный архитектурно-художественный институт им. С.П. Горностаева», Москва, Россия

ALEXANDRE LAURENTIEV
Dr. of Art Studies, Professor, Moscow State Academy of Design and Applied Arts named after S.G. Stroganov

ОВСЯННИКОВА ЕЛЕНА БОРИСОВНА

д-р арх., проф. каф. Советской и современной зарубежной архитектуры, Московский архитектурный институт (государственная академия), Москва, проф. каф. Архитектуры и дизайна, Институт развития города, Севастопольский государственный университет, Севастополь, Россия

ELENA OVSYANNIKOVA
PhD in Architecture, Professor of the Department of Soviet and Modern Foreign Architecture, Moscow Institute of Architecture (State Academy), Moscow, Russia

ЯНКОВСКАЯ ЮЛИЯ СЕРГЕЕВНА

канд. арх., проф. каф. Градостроительство, Санкт-Петербургский государственный архитектурно-строительный университет, Санкт-Петербург, Россия

YULIA YANKOVSKAYA
Dr. of Architecture, Professor, Head of the Department of Urban Planning, St. Petersburg State University, St. Petersburg, Russia

ЯНЧУШКИНА ЮЛИЯ ВЛАДИМИРОВНА

канд. арх., доц. каф. Урбанистика и теории архитектуры, Институт архитектуры и строительства, Волгоградский государственный политехнический университет, Волгоград, Россия

YULIA YANUSHKINA
PhD in Architecture, Associate Professor of the Department of Urban Studies and Theory of Architecture, Institute of Architecture and Construction, Volgograd State Polytechnic University, Volgograd, Russia

КОНЦЕПЦИИ ■ CONCEPTS

БАРКОВА ОЛЬГА ИВАНОВНА
канд. филос. н., консультант Юридическая компания «Антикризисный центр», Пред. красноярского краевого суда, ВОСПИМ, Пред. раб. го. по контролю собрания общественности, Красноярск, Россия

OLGA BARKOVA
PhD in Philosophy, Law firm «Crisis Management Group», Chairman of the Krasnoyarsk regional branch of the All-Russian Society for the Protection of Monuments of History and Culture of VOFOlik, Chairman of the Working Group on Monitoring the Content of Cultural Heritage of the Public Chamber of the Civil Assembly of the Krasnoyarsk territory, Krasnoyarsk, Russia

РАМБХАДАТ АННА ВАСИЛЬЕВНА

канд. арх., доц., проф. каф. Архитектуры Государственного университета по землеустройству, Москва, Россия

RAMBXADAT ANNA RAMPADAT
Graduate Student of Department of Architecture of the State University of Land Management, Moscow, Russia

САЛЕХ МАРИЯ САЛЬВАНОВНА

канд. арх., асп. каф. Архитектуры Государственного университета по землеустройству, Москва, Россия

MARIA SALEKH
Master of Architecture, Postgraduate Student, Moscow Institute of Architecture (State Academy), Moscow, Russia

ТИМБЕРБАЕВА СВЕТЛНАН ВЛАДИМИРОВНА
зам. научно-просветительским сектором Музея Марки, Московский архитектурный институт (государственная академия), Москва, Россия

Junior researcher of the Department of the MARCH Museum, Scientific-research and design institute of the Ministry of Construction and Housing and Communal Economy of Russia, Moscow, Russia

ПАВЛОВА ВЕРА АЛЕКСАНДРОВНА

канд. арх., проф. каф. «Ландшафтная архитектура», Московский архитектурный институт (государственная академия), Москва, Россия

VERA PAVLOVA
PhD in Architecture, Professor of the Moscow Architectural Institute (State Academy), Moscow, Russia

ПУСНЫЙ ПЕОНИД АНАТОЛЬЕВИЧ

ст. преп. каф. Архитектуры и градостроительства Белгородского государственного технического университета Белгород-Шурова, Белгород, Россия БГТУ

LEONID PUSNY
Senior Teacher of Department Architecture and Urban Planning, Belgorod State Technological University named after V.G. Shukhov, Belgorod, Russia

ЭЛЬ СЕРВИМУСАМЭ ЭТСАЙДЕД МАХМУД МОХАМЕД

канд. арх., проф. каф. Архитектуры и градостроительства, Белгородский государственный технический университет им. В.Г. Шухова, Белгород, Россия

VICTORIA DOLGOVA
PhD in Art, Associate Professor of Department Architecture and Modern Foreign Architecture, Moscow Institute of Architecture (State Academy), Moscow, Russia

ПРОФЕССИОНАЛЬНАЯ РЕПЛИКА PROFESSIONAL REPLIC

д-р арх., проф. каф. Ландшафтная архитектуры, Московский архитектурный институт (государственной академии), Москва, Россия

OLEG MASSIMOV
PhD in Art, Associate Professor of Department Architecture and Urban Planning, Belgorod State Technological University named after V.G. Shukhov, Belgorod, Russia

МАКСИМОВ ОЛЕГ ГРИГОРЬЕВИЧ

д-р арх., проф. каф. Ландшафтная архитектуры, Московский архитектурный институт (государственной академии), Москва, Россия

OLEG MASSIMOV
Professor, Chilicango University, Cairo, Egypt

ПРОФЕССИОНАЛЬНАЯ РЕПЛИКА PROFESSIONAL REPLIC

д-р арх., проф. каф. Архитектуры и градостроительства, Белгородский государственный технический университет им. В.Г. Шухова, Белгород, Россия

OLEG MASSIMOV
Academician of Academy of Folk art of the Russian Federation

ПЕДАГОГИЧЕСКИЙ ТЕЗАУРУС ■ THESAURUS

канд. арх., доц. каф. Урбанистика и теории архитектуры, Институт архитектуры и строительства, Волгоградский государственный политехнический университет, Волгоград, Россия

YULIA YANUSHKINA
PhD in Architecture, Associate Professor of the Department of Urban Studies and Theory of Architecture, Institute of Architecture and Construction, Volgograd State Polytechnic University, Volgograd, Russia

ПЕТРОВА ЛАРИСА ВЛАДИМИРОВНА

канд. арх., доц., проф. каф. Архитектуры Государственного университета по землеустройству, Москва, Россия

LARISA PETROVA
PhD in Architecture, Associate Professor of Department of Architecture, State University of Land Management, Moscow, Russia

РАМБХАДАТ АННА ВАСИЛЬЕВНА

канд. арх., доц., проф. каф. Архитектуры Государственного университета по землеустройству, Москва, Россия

ANNA RAMPADAT
Graduate Student of Department of Architecture of the State University of Land Management, Moscow, Russia

САЛЕХ МАРИЯ САЛЬВАНОВНА

канд. арх., асп. каф. Архитектуры Государственного университета по землеустройству, Москва, Россия

MARIA SALEKH
Master of Architecture, Postgraduate Student, Moscow Institute of Architecture (State Academy), Moscow, Russia

ДОЛГОВА ВИКТОРИЯ ОЛЕГОВНА
н.с.отд. «Территориальные основы градостроительства» ФГБУ «ЦНИИ Министерства России», Москва, Россия

VICTORIA DOLGOVA
Junior researcher of the Department of the territorial basis of town planning" FSB The Federal state budgetary enterprise "Central construction and housing and communal economy of Russia", Moscow, Russia